
Z Á P I S N I C A 

z rokovania obecného zastupiteľstva konaného 31. mája  2021 

na Obecnom úrade v Smrdákoch 

 

Prítomní:  Igor Denkóci, Ing. Ferdinand Antálek, Ing. Stanislav Perička, Ladislav Vadovič,      

Viera Ježová,  Mgr. Miroslava Poláková 

                  Ing. Zlatka Slováková- kontrolórka obce  

 

Ospravedlnení:  Ing. Ondrej Bederka 

 

 

Otvorenie 

 

    Dnešné rokovanie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ingrid Tripšanská, ktorá 

privítala všetkých prítomných.  

Podľa prezenčnej listiny konštatovala, že sú prítomní 6 poslanci a rokovanie dnešného 

obecného zastupiteľstva je teda uznášania schopné. Zároveň starostka obce ospravedlnila Ing. 

Ondreja Bederku.  

Za overovateľov zápisnice určila pána Mgr. Miroslavu Polákovú a Ing. Ferdinanda Antálka 

Za zapisovateľku dnešného rokovania OZ bola určená Mgr. Miroslava Smoleňáková-     

pracovníčka obecného úradu.  

 

Poslanci dostali návrh na rokovania dnešného zastupiteľstva v pozvánke. Žiadny z poslancov 

nechcel doplniť body obecného zastupiteľstva a preto sa zastupiteľstvo bude riadiť týmto 

navrhnutým programom:  

1. Otvorenie 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Smrdáky za rok 2020 

3. Schválenie záverečného účtu obce Smrdáky za rok 2020 

4. Správa audítora o overení účtovnej závierky za rok 2020 

5. Výročná správa obce za rok 2020 

6. Schválenie použitia rezervného fondu 

7. Plán činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2021 

8. Rôzne 
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9.  Diskusia 

10.  Záver 

 

 

2. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Smrdáky za rok 2020 

Starostka obce vyzvala prítomnú kontrolórku, Ing. Zlatu  Slovákovú, aby poslancom prečítala  

stanovisko k záverečnému účtu za rok 2020. Toto stanovisko tvorí neoddeliteľnú súčasť 

zápisnice.  

 

3. Schválenie záverečného účtu obce Smrdáky za rok 2020 

Záverečný účet dostali poslanci mailom pred zasadnutím obecného zastupiteľstva.  Nakoľko 

prítomní poslanci nemali k záverečnému účtu žiadne pripomienky, hlasovaním prijali  

 

U Z N E S E N I E  č.  11 /2021, 

 

v ktorom schvaľujú záverečný účet obce a celoročné hospodárenie  za rok 2020 bez výhrad 

a zároveň berú na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu obce Smrdáky 

za rok 2020.  

Za:     6  poslancov                      zdržal sa:  0                              proti:  0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov.   

 

4. Správa audítora o overení účtovnej závierky za rok 2020 

Správa audítora Ing. Terézie Urbanovej bola spracovaná 18.5. 2021 a tiež v tento deň 

prerokovaná so štatutárom obce a pracovníčkami OcÚ. Prítomní poslanci sa so  správou 

oboznámili a je priložená  k  zápisnici. Sumár z auditu je nasledovný: Na základe overenia 

dodržiavania povinností obce Smrdáky podľa požiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách 

konštatujeme, že obec konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

Poslanci na obecnom zasadnutí prijali  

                                               UZNESENIE  č.   12/2021 

v ktorom   berú na vedomie správu audítora  o overení účtovnej závierky za rok 2020. 

Za:   6 poslancov                            proti:  0                            zdržal sa:  0  

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 
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5.  Výročná správa obce Smrdáky za rok 2020 

Informácie týkajúce sa výročnej správy obce Smrdáky sú uvedené v Správe audítora od Ing. 

Terézie Urbanovej , kde je výrok audítora nasledovný:  

- informácie uvedené vo výročnej správe zostavenej za rok 2020 sú v súlade 

s účtovnou závierkou za daný rok 

- výročná správa obsahuje informácie podľa zákona o účtovníctve.  

 

Poslanci prijali  

                             UZNESENIE  č.   13 /2021 

v ktorom  berú na vedomie výročnú správu obce Smrdáky za rok 2020. 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 

 

Za:       6  poslancov              proti: 0                       zdržal sa: 0   

 

6. Schválenie použitia rezervného fondu 

    Súvisiacim materiálom k Záverečnému účtu obce Smrdáky za rok 2020 je aj schválenie 

zostatku finančných operácií na tvorbu rezervného fondu  vo výške 53.143,35 Eur.  

Poslanci po prerokovaní a určení si priorít v obci sa zhodli aby sa  rezervný fond použil na : 

- výmenu kotlov na bytovke súp. č. 186 

- samostatné kúrenie v Materskej škole a v Dome opatrovateľských služieb 

- závlahu ihriska 

- opravu výtlkov na chodníkoch v obci Smrdáky 

-  oprava fasády na ZŠ- časť 

 

Poslanci  hlasovaním prijali  

U Z N E S E N I E  č.  14 /2021 

v ktorom schvaľujú zostatok rezervného fondu za rok 2020 a jeho použitie podľa Zákona 

č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy.    

Za:      6 poslancov                      proti:  0                              zdržal sa:  0     

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov. 
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7. Plán činnosti  hlavného kontrolóra na 2. polrok 2021 

Starostka obce poprosila kontrolórku obce, aby prítomným poslancom odprezentovala plán 

činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok 2021. Daný plán je priložený k zápisnici. Nakoľko 

poslanci nemali k tomuto bodu žiadne pripomienky prijali 

 

UZNESENIE  č.  15 /2021 

v ktorom  berú na vedomie plán činnosti hlavného kontrolóra na 2. polrok  2021. 

Za:       6  poslancov                           proti: 0                       zdržal sa: 0  

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

8. Rôzne 

V tomto bode starostka informovala poslancov o dlho pripravovanej údržbe a výmene kotlov. 

Časť poslancov sa opäť stretla so zástupcom  kominárskej  firmy Pelikán, projektantom 

s firmy Protherm  ohľadom naj optimálnejšieho  riešenia výmeny samotných kotlov v najviac 

poruchovom bytovom dome súp. č. 187, vyvložkovaniu a s tým spojených prác- dopojenia 

a ukončovacích prác. Všetci spomínaní zapracovali pripomienky a vypracovali výkaz výmer 

na sumu cca. 19.100,- € na 6 bytov. Pripravujeme verejné obstarávanie na výkon prác. Teraz 

by som sa chcela spýtať, ako doriešime splácanie- samozrejme obec to zaplatí a bude treba 

túto sumu preniesť do fondu opráv. Je vypracovaná tabuľku navýšenia príspevkov do fondu 

opráv a poprosím o vyjadrenie.  Treba nájsť kompromis, aby to nebolo veľmi finančne 

náročné pre nájomníkov bytovky.  

Vo fonde opráv na účte bytovky súp .č. 187 majú cca. 3.000,-. 

Ukončené zateplenie severnej strany a fasádu zainvestovala na tejto bytovke obec zo svojich 

finančných prostriedkov.  Po Vašom  rozhodnutí zvolám nájomníkov, kde ich oboznámime 

s týmto rozhodnutím a s novou výškou do fondu opráv.  Tiež jedným bodom stretnutia 

s nájomníkmi bude upratovanie spoločných priestorov. 

Teraz sa vráťme k výške príspevkov do  Fondu opráv. Poprosím Vaše návrhy. 

Ďakujem a konštatujem že poslanci na svojom riadnom zasadnutí nerozhodli o výške 

navýšenia do fondu opráv a k tomuto bodu sa opäť stretneme na ďalšom rokovaní OZ 

v najbližšom období. 

 

   Ďalším bodom  bolo oboznámenie poslancov ohľadom zberu kuchynského odpadu v obci. 

Po pracovnom stretnutí s vedením technických služieb starostka oboznámila prítomných 

poslancov o výsledkoch stretnutia. Pre menšie obce je úplne nereálny zber kuchynského 

odpadu z domácností. K vývozu kuchynského odpadu je treba aby každá domácnosť mala 

vedierko a vrecká na kuchynský odpad , ktorí by sa každý týždeň vyvážal. Technické služby  

momentálne nemajú priestor na samotnú likvidáciu tohto odpadu a tak ho budú skladovať vo  

veľkých chladiacich boxoch a  odvážať neskôr do  bio plynky cesta cca. 120 km tam a späť. 

Teraz  nám nikto nevie povedať koľko by boli skutočné reálne náklady na likvidáciu 

kuchynského odpadu, ale cca. suma  na jedného obyvateľa by sa zvýšila na 3 násobok terajšej 

sumy čiže niekde na  cca. 100,- €.  Tento rok všetky obce to budú riešiť formou 100 %  
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kompostovania v obci. Je to výnimka udelená štátom- rodinné domy  už majú kompostéry  pri 

bytových domoch tiež v najbližšom období tieto kompostéry dodáme na stojiská 

s komunálnym a separovaným odpadom.  

 

Ku zberu  komunálnemu odpadu ešte ďalšia informácia: Navštívil ma konateľ spoločnosti 

Global monitoring experts ohľadom váženia smetných nádob pri zvoze a zbere komunálneho 

odpadu. O tejto možnosti sme už rozprávali minulý rok  niektoré obce už využili ponuku tejto 

firmy a vážia nádoby.  

Zástupca zo spomínanej firmy mi poslal aj cenovú ponuku jednorázový náklad by bol cca. 

1.800,- € a mesačné poplatky cca 70,-€ 

Prosím o Váš názor aby sme si mohli túto problematiku prediskutovať.  

Vyvolám aj stretnutie so zástupcami kúpeľov, ako majú využité kontajnery na jednotlivých 

stojiskách, či by neznížili počet, lebo kg.  nám idú do celkového množstva skládkovaného 

odpadu za celú obec a následne sa nám znižuje miera vytriedenia, ktorá sa zase premietne do 

výšky poplatkov na nasledujúci rok.  

 

Diskusia: po diskusií poslanci súhlasili s vážením popolníc a s tým spojenými prácami ešte ak 

sa dá v roku 2021, poplatky však nebudú vyrubované občanom podľa množstva vytriedeného 

odpadu.  K tomuto bodu prijali  

UZNESENIE  č. 16/2021 

v ktorom súhlasia so zaplatením programu ohľadom váženia firme Global monitoring experts 

a začatím váženia podľa technických možností Technických služieb a prepojenia a nastavenia 

programu na váženie. 

 Hlasovanie:    za: 6 poslancov                proti: 0            zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. 

 

Ďalší bod: Na tlač sa pripravuje  kniha o obci Smrdáky- túto knihu spracovávala dlhoročná 

pacientka spolu s obyvateľmi Smrdák- s pánom Petrom  Vaculom a hlavne staršími občanmi.  

Aj keď máme knihy o Smrdákoch  veľmi dobre spracované, táto mapuje roky od prvej 

písomnej zmienky až po rok 2020. Bola som oslovená autorkou a pánom Petrom Vaculom, či 

je obec ochotná zasponzorovať  časť výdavkom potrebných k samotnému vydaniu potreboval 

to vedieť ešte pred tlačou, aby sme boli uvedený ako sponzori. Preto som mu povedala, že by 

nebolo dobre, ak by v knihe o obci Smrdáky nefigurovala ako sponzor aj obec. A tak dúfam, 

že dnes odsúhlasíte výšku sponzoringu  pre nás asi najideálnejšie bude zakúpenie počtu kníh 

priamo z vydavateľstva GH studio v Senici.  

Poprosím o Váš návrh môj je cca 700-1000,-€ , jednotková cena knihy bude cca. 30,-€ 

Po diskusií poslancov prijali  

 

UZNESENIE  č. 17/2021 

 

v ktorom schvaľujú výšku sumy  900,- €  na nákup knihy Smrdáky – Príbeh obce v malebnom 

regióne Záhoria od roku 1436-2020. 

 

Hlasovanie:    za:  6 poslancov                 proti:   0              zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté trojpätinovou väčšinou poslancov.  
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Ďalšie informácie:   

Na VUC Trnava nám schválili projekty na Vinobranie v sume 1.800,- € a na Beh kúpeľným 

parkom vo výške 800,- €. 

 

Preto sa chcem spýtať, či sa pustíme do organizovania Vinobrania, v tejto chvíli je  to celkom 

zložité nikto  nevie odhadnúť aké budú proti pandemické opatrenia či vôbec nejaké. 

Vinobranie sme mávali vždy na konci augusta resp. začiatkom septembra tak by sme to aj 

nechali ale môj návrh je možno to urobiť v menšom pri budove obecného úradu, tak ako sme 

mali 100-sté výročie založenia DHZ v obci. Poprosím Váš názor. 

 

S poslancami sme rozhodli o uskutočnení Vinobrania v obci Smrdáky 28.8. 2021 pri obecnom 

úrade v Smrdákoch ak nám to situácia dovolí.  

 

Diskusia 

Starostka obce po prebraní všetkých bodov zasadnutia obecného zastupiteľstva otvorila 

diskusiu.  Do diskusie sa nikto neprihlásil a preto starostka obce poďakovala prítomným za 

účasť a rokovanie obecného zastupiteľstva ukončila.  

 

 

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Smoleňáková 

Overovatelia:  

Ingrid Tripšanská 

                                                                                                                              starostka obce         

 

V Smrdákoch 31.5.2021  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-6- 


